
2009Z20509
Vragen van het lid Dibi (GroenLinks)
aan de ministers van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit en van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over de
aankoop van landbouwgrond voor
natuur. (Ingezonden 4 november
2009)

1
Kent u het bericht «Grotere rol voor
boer in natuur»?1

2
Hoe wilt u de betrokkenheid van
boeren bij het natuurbeleid vergroten
gezien het zeer geringe succes van
bijvoorbeeld de Subsidieregeling
Agrarisch Natuurbeheer (SAN)?

3
Deelt u de mening dat het betrekken
van boeren bij de totstandkoming van
de Ecologische Hoofdstructuur (EHS)
niet mag resulteren in een naar
beneden bijgestelde doelstelling,
zowel wat betreft kwaliteit als
kwantiteit voor de EHS? Zo nee,
waarom niet?

4
Wat is uw reactie op het voorstel van
het Kamerlid Atsma (CDA) om geen
nieuwe grond meer te verwerven
voor de EHS, maar slechts boeren te
betalen om van hun land gebruik te
mogen maken?

5
Waarom pleit u voor een grotere rol
van boeren bij het tot stand komen

van de EHS, terwijl tot op heden
vooral de grote natuurorganisaties
succesvol zijn bij het voldoen aan de
doelstellingen? Zou u juist hen
niet moeten stimuleren om deze
succesvolle trein door te laten rijden?

6
In hoeverre is er een relatie
tussen het kabinetsbeleid om
landbouwgrond om te zetten in
natuur en het pleidooi van minister
Cramer tijdens het congres van de
Club van Rome om te komen tot
een sterke vermindering van de
vleesconsumptie? Is het de bedoeling
om met name landbouwgrond te
ontrekken aan de intensieve
dierhouderij? Zo nee, waarom niet?

1 Trouw, 12 oktober 2009
http://www.trouw.nl/groen/nieuws/natuur/
article2886115.ece/_Grotere_rol_voor_
boer_in_natuur_.html
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